

## 無過敏原聲明書 Declaration of Non-Allergenic Compliance

為本公司製成的鋁製食品包裝產品  
for materials made from aluminum intended to come into contact with  
food

我們在這裡承諾我們的產品  
Hereby we confirm that our product

鋁製罐身及易開蓋

### Aluminum Can Body and Easy Open Ends

其原物料並無包含美國食品藥物管理局 (US FDA) 所認定的過敏原成份，  
過敏原成份詳述羅列如次：

花生、大豆、奶類、蛋類、魚類、甲殼類、堅果類、小麥！

Which supplied to you are able to safety use for food contact. Our raw material suppliers guarantee that the materials have Declaration of Non-Allergenic Compliance with US FDA , listed as below : Peanuts, soybeans, Milk, eggs, Fish, crustaceans, nuts, Wheat.

衛福部食藥署過敏原項目：

Allergen project of the Food and Drug Administration of the Ministry of Health and Welfare :

- (一) 甲殼類及其製品。  
Crustaceans and their products.
- (二) 芒果及其製品。  
Mango and its products.
- (三) 花生及其製品。  
Peanuts and their products.
- (四) 牛奶、羊奶及其製品。但由牛奶、羊奶取得之乳糖醇，不在此限。  
Milk, goat milk and their products. However, lactitol obtained from milk and goat milk is not limited to this.
- (五) 蛋及其製品。  
Eggs and their products.

# 鼎新金屬暨鼎立金屬包裝股份有限公司

TAIWAN SUPREME METAL CO., LTD.

TAIWAN SUPREME METAL PACKAGING CO., LTD.

電話Tel: +886-3-5593126 傳真Fax:+886-3-5573889 網址http://www.taiwanmetpack.com

- (六) 堅果類及其製品。  
Nuts and their products.
- (七) 芝麻及其製品。  
Sesame and its products
- (八) 含麩質之穀物及其製品。但由穀類製得之葡萄糖漿、麥芽糊精及酒類，不在此限。  
Gluten-containing grains and their products. However, glucose syrup, maltodextrin and alcohol made from cereals are not subject to this limit.
- (九) 大豆及其製品。但由大豆製得之高度提煉或純化取得之大豆油（脂）、混合形式之生育醇及其衍生物、植物固醇、植物固醇酯，不在此限。  
Soybeans and their products. However, the highly refined or purified soybean oil (fat) obtained from soybeans, mixed forms of tocopherol and its derivatives, phytosterols, and phytosterol esters are not subject to this limit.
- (十) 魚類及其製品。但由魚類取得之明膠，並作為製備維生素或類胡蘿蔔素製劑之載體或酒類之澄清用途者，不在此限。  
Fish and its products. However, gelatin obtained from fish and used as a carrier for the preparation of vitamin or carotenoid preparations or for the clarification of alcohol is not limited to this.
- (十一) 使用亞硫酸鹽類等，其終產品以二氧化硫殘留量計每公斤十毫克以上之製品。  
Use sulfites and other products whose final products are more than ten milligrams per kilogram in terms of residual sulfur dioxide.